
Referat FAU-møte 21.11.23 
Tilstede 

1. klasse: Anne Brandsdal 

2. klasse: Ruth Ingeborg Føreid 

3. klasse: Margit Bringsverd Moe 

4. klasse: Maren Johanne Tveiten 

5. klasse: Randi Helene Gangsei 

6. klasse: Stine Rieffestahl 

7. klasse: Maren Johanne Tveiten 

8. klasse: Isabelle Lindroos 

9. klasse: Eileen Boroske 

10. klasse: Bente Espebu 

Vivian Lorentsen 

 

Gjennomgang av trafikksikringsplan 
Anne Brandsdal orienterer om saken rundt trafikksikringsplan. Saken er nå ute på høring, og dato for 

å melde inn høringsuttalelse er 27. november.  

Etter en ryddig gjennomgang sitter vi i FAU igjen med følgende spørsmål: 

- Er det nok parkeringsplasser på området som er satt av for levering/ henting av barn? Det er 

satt av 22 parkeringsplasser, men vi er usikre på om dette er nok på de travleste dagene.  

- I følge planen ser det ut som Negardskleiva er regulert med bom og er enveiskjørt. Er dette 

en god løsning spesielt med tanke på de som skal levere barn både på skolen og i 

Klokkargården bhg? 

- Vi ser at parkeringsplassen og området med av/påstigning av barn som ikke kommer med 

buss kan bli kaotisk og uoversiktlig. Spesielt slik det er tegnet opp at du skal slippe av barn på 

en gitt plass for så å måtte kjøre gjennom parkeringsplassen for å komme ut igjen. Vi ser for 

oss at dette kan skape farlige situasjoner der det vil være mye trafikk i området som er satt av 

til parkering.  

- Vi ser behov for et gangfelt fra veien til skytehusrabben og opp til gangfeltet som går der 

bussene parkerer i dag. Denne veien vil ut fra planen få mye trafikk, og det er derfor behov 

for å sikre fotgjengere bedre her.  

Anne Brandsdal skriver en høringsuttalelse på vegne av et samlet FAU.  

 

Kultursal 
I følge sakslisten skulle Lise Lotte som kulturrådgiver ha en gjennomgang av den nye saken rundt 

kultursal. Hun var syk, så rektor informerte på vegne av henne.  

Saken skal presenteres på et folkemøte onsdag 29. november. Vi får ikke presentert detaljer i saken 

på FAU, kun at det ses på en løsning i forbindelse med Åmlihallen.  



Der kommer spørsmål om størrelse på salen og parkeringsmulighet. Vi har ikke nok informasjon til å 

få nødvendig informasjon på nåværende tidspunkt.  

 

Informasjon om fritidsklubb 
Utsettes til neste møte grunnet sykdom.  

 

Tilsyn miljørettet helsevern på skolen 
Rektor informerer om at de har hatt tilsyn på skolen med fokus på helsevern. Der var noen småting 

som har blitt bemerket.  

- Vindu på ungdomsskolen som ikke kan åpnes 

- Rekkverk ved toalett som må utbedres 

- Støyutfordringer på SFO.  

- For lite areal på SFO 

- Gangvei til 1. klasse er veldig glatt på vinteren  

Skolen gjør nødvendige tiltak for å utbedre punktene.  

 

Saker fra elevrådet 
Rektor orienterer om saker som elevrådet er opptatt av om dagen. De viktigste sakene tar elevrådet 

selv med seg til SU.  

 

Akebakke 
FAU er blitt gjort oppmerksom på at kommunedirektøren ikke støtter å gå videre med saken om å 

etablere en akebakke i nærheten av skolen.  

Et samlet FAU er svært positive til å etablere en akebakke, og synes det er synd om denne saken skal 

stoppes.  

Punkter vi ønsker å sette fokus på ved etablering av akebakke er følgende: 

- Elevrådet er svært positive til akebakke 

- Bedre aktivitetstilbudet for elever på skolen i friminutt og undervisning 

- Et fint tiltak med tanke på folkehelse 

- Vi ser behovet for et samlingspunkt for barn og familier på ettermiddager og helger. En 

akebakke kan bli et naturlig samlingspunkt.  

Bente sender en uttalelse fra et samlet FAU til ordføreren.  

 



Budsjett 
Rektor informerer om budsjettet som skal legges fram på kommunestyremøtet. Det er ikke vedtatt 

enda, men rektor er fornøyd med budsjettet for skolen. Budsjettet viser at kommunestyret ønsker å 

løfte skolen, og har flere poster i budsjettet som vil gi skolen et løft.  

 

Kontaktlærer for 8. klasse 
Rektor informerer om at Knut Olav Vangstad vil bli ny kontaktlærer for 8. klasse. Tidspunktet er ikke 

helt bestemt, men trolig før jul.  

 

Oppklaring av lærernorm 
Rektor orienterer om lærernormen, og hvordan den konkrete utregningen på antall lærere gjøres. 

Hun har fått flere kommentarer på at der på Åmli skole er for lav lærertetthet, noe som ikke stemmer.  

I følge lærernormen skal man ikke se på klassene separat, men ta totale antall elever fra 1.-4. klasse 

og 5.-10. klasse og se på lærertettheten. Når man regner på denne måten ligger Åmli skole innenfor 

lærernormen.  

Hun opplyser også om at er bedre enn landsgjennomsnittet.  

I forbindelse med denne saken gjøres det oppmerksom fra FAU-representanter at flere klasser synes 

der er for lite lærere inne i enkelte timer. Dette gjelder helst klassene som har mange elever. Rektor 

noterer seg dette.  

 

Storforeldremøte 
Rektor har undersøkt om der finnes midler til å kunne arrangere et storforeldremøte. Der er ikke 

økonomi til dette nå.  

 

FAU-konto 
FAU har opprettet en bedriftskonto på vipps.  

Det er mulig å opprette undergrupper på denne kontoen som de ulike klassene kan bruke som 

klassekonto. Denne kontoen er ikke personlig, så dette kan være en god løsning istedenfor å bruke 

egne kontoer. Det er opp til hver enkelt klasse å bestemme hva de ønsker. Dersom man ønsker å gå 

over til bedriftskontoen tar hver enkelt klasse direkte kontakt med Bente Espebu.  

 

 

Randi Helene Gangsei 

Referent 


